

Are you on the VOTER'S LIST FOR THE 2003 MUNICIPAL ELECTION?

AVIS DE VÉRIFICATION DE LA LISTE ÉLECTORALE POUR LES ÉLECTIONS MUNICIPALES DE MISSISSAUGA 2003

It is important to make sure that you are on the Voters list for the 2003 Municipal Election on November 10. By reviewing the 2003 Voters' list, you can also verify that your name and relevant information are correctly shown. The list of all electors entitled to vote in the City of Mississauga at the Municipal Election to be held on **November 10, 2003** may be inspected at the following locations From **September 2, 2003**:

Avis est donné par les présentes que tous les électeurs sont invités à vérifier la liste électorale 2003 afin de s'assurer que leur nom et les renseignements les concernant y sont correctement inscrits. La liste de tous les électeurs ayant le droit de voter dans la Ville de Mississauga lors des élections municipales qui se tiendront le **10 novembre 2003** pourra être consultée à partir du **2 septembre 2003** aux endroits suivants :

Mississauga Civic Centre
The Great Hall (Info Desk)
300 City Centre Drive

Mississauga Civic Centre
Office of the City Clerk
300 City Centre Drive

Central Library
301 Burnhamthorpe Road West

Malton Branch Library
3233 Brandon Gate Drive Unit 6

Burnhamthorpe Branch Library
1350 Burnhamthorpe Road East

Meadowvale Branch Library
6677 Meadowvale Town Centre Circle

Clarkson Branch Library
2425 Truscott Drive

Port Credit Branch Library
20 Lakeshore Road East

Erin Meadows Branch Library
2800 Erin Centre Boulevard

Sheridan Branch Library
2225 Erin Mills Parkway

Frank McKechnie Branch Library
310 Bristol Road East

South Common Branch Library
2233 South Millway Drive

Lakeview Branch Library
1110 Atwater Avenue

Streetsville Branch Library
112 Queen Street South

Lorne Park Branch Library
1474 Truscott Drive

Woodlands Branch Library
1030 McBride Avenue

Application forms for making additions, deletions, or corrections to the list will be available at the above locations. These forms must be completed and signed by the applicant. They may be left at that location or submitted in person, by mail or by an agent to the Office of the City Clerk at:

On pourra se procurer les formulaires de demande d'ajout, de radiation ou de correction aux endroits mentionnés ci-dessus. Ces formulaires doivent être remplis et signés par le demandeur, qui peut les laisser sur place ou les remettre en personne, par courrier ou par l'intermédiaire d'un représentant au bureau du secrétaire municipal à l'adresse suivante :

Mississauga Civic Centre
300 City Centre Drive
3rd floor (Office of the City Clerk)
Mississauga, Ontario L5B 3C1

At the office of the City Clerk revisions can be made weekdays between the hours of 8:30 a.m. - 4:30 p.m. from Tuesday September 2, 2003 through to Monday November 10, 2003.

Il sera possible de faire réviser la liste électorale au bureau du secrétaire municipal les jours de semaine entre 8 h 30 et 16 h 30 à compter du mardi 2 septembre 2003 jusqu'au lundi 10 novembre 2003.

Dated at the City of Mississauga this 2nd Day of September, 2003
Crystal Greer, City Clerk

VOTE Municipal Elections, November 10, 2003
VOTEZ aux Élections municipales, le 10 novembre 2003

For Election Information Call 615-VOTE
Pour obtenir des renseignements concernant les élections, composer le 615-VOTE